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                                               ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE 

ČESKÉ PSYCHOANALYTICKÉ SPOLEČNOSTI z.s. 
dne 25. 1. 2024 

 
Členové a kandidáti ČPS se setkali v sídle společnosti Pobřežní 22, 186 00 Praha 8, Karlín.  
 
Přítomni fyzicky: L. Březinová, L. Goldová, D. Holub, I. Kozlová, M. Mahler, M. 
Telerovská, R. Telerovský, S. Titl, A. Holubová (prozatímní člen), R. Malczyk (prozatímní 
člen) K. Riegel (kandidát) 
 
Přítomni on-line: M. Babík, H. Forman, J. Jakubů, P. Junek, R. Březina, K. Černý (po 
začátku schůze virtuální prostor opustil), J. Škoda (prozatímní člen), J. Michalec (kandidát) 
Omluveni: O. Pěč, L. Vrba, J. Dodds, V. Buriánek, V. Probstová 
 
Členská schůze, i když byla zahájena se zpožděním v 19,40 a čekalo se do 19,50 ... kvůli 
nedostatečné přítomnosti členů, nebyla usnášeníschopná. 
Do potřebného kvóra chyběla přítomnost 2 členů společnosti.  
Martin Mahler, který schůzi moderoval, navrhnul pro přítomné účastníky Členské schůze 
věnovat se bodům z původního programu, které nevyžadují hlasování. 
Přítomni vzali na vědomí: 

1. Oznámení o odstoupení Dr. Kamila Černého z pozice tréninkového a supervizního 
analytika.  

2.  Žádost Dr. Markéty Karlové o emeritní členství. 
Poté proběhla diskuse nad avizovaným zvýšením členských poplatků. Martin Mahler se 
omluvil za nedostatečnou/ nejasnou komunikaci ohledně tohoto tématu. David Holub mluvil o 
potřebě setkání s kandidáty, které by se věnovalo nejenom poplatkům, je už naplánovaný 
termín na 13.3 v 19,30.  
Roman Telerovský poukázal na původní záměr sjednotit a zjednodušit dělení členských 
poplatků. Další diskutující připomenuli nevyužívanou možnost podávání podnětů, dotazů od 
kandidátů směrem k Radě, možnosti doplnit body programu Členské schůze, možnosti 
diskuse nad tématy. Lenka Goldová připomenula návrh slevy pro ženy a muže na mateřské, 
možnost slevy v individuálních případech. Vše je však dané zájmem a účastí kandidátů i členů 
na Členské schůzi. Nově dle Stanov kandidáti mohou být účastni Členských schůzí, což po 
skoro více než 30 let nebylo možné. 
Aktuálně mají také kandidáti své zástupce v Radě, konkrétně, Karel Riegel a Jiří Michalec, 
kteří se poprvé zúčastní schůze Rady v únoru. 
Karel Riegel požádal před přítomnými o prozatímní členství. Hlasování o jeho žádostí se 
spojí s hlasováním dalších žádostí na náhradní mimořádné členské schůzi.  
Martin Mahler oznámil, že se nadále pracuje na obnovení Etické komise. Proběhlo 
dotazování řádných členů, zdali souhlasí s kandidaturou na účast a práci v budoucí Etické 
komisi.  Z oslovených souhlasila pouze Ivana Kozlová, opět bude probíhat nové oslovování. 
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Podmínkou možnosti kandidovat je, aby nebyl souběh u daného člena s funkcemi v 
ČPS.          
Lenka Goldová informativně shrnula výsledky hospodářství naší společnosti, poskytla 
základní finanční souhrn výdajů a výnosů: 
Základní čísla: celkový příjem 1 099 300kč 
                        celkové výdaje: 855 625kč 
                        výnos:               243 675kč 
 
stavy financí k 31.12.2023: pokladna              5 908kč 
                                             běžný účet:         289 164kč 
                                             školička               235 236kč 
                                             eurový účet:        2457eur 
                                             eura v pokladně: 780eur 
 
Zpráva o hospodaření bude jedním z bodů programu náhradní Členské schůze, bylo 
rozhodnuto, že mimořádná členská schůze se uskuteční v nejbližším možném termínu, 15. 2. 
v 19. 30. 
Martin Mahler všem zúčastněným poděkoval, rozloučili jsme se ve 20.10, kdy tato Členská 
schůze, která bohužel, nebyla usnášeníschopná, skončila.    
 
Zápis ze členské schůze provedla: MUDr. Iva Kozlová.                 Dne 26. 1. 2024 
 


